

## LEGAL NOTICES

### Providing investment solicitation and investment advice under the liability umbrella of AHP Capital Management GmbH

Collateral Good Ventures Invest GmbH provides its services in the investment brokerage of and investment advice in financial instruments within the meaning of Section 2 clause 2 no. 3 and no. 4 of the German Securities Institutions Act (Wertpapierinstitutsgesetz - WpIG) exclusively for the account and under the liability of AHP Capital Management GmbH, with legal seat at Weissfrauenstrasse 12 - 16, 60311 Frankfurt am Main, Germany. In this respect, Collateral Good Ventures Invest GmbH acts as a tied agent of AHP Capital Management GmbH pursuant to Section 3 clause 2 WpIG. AHP Capital Management GmbH is licensed by the German Federal Financial Supervisory Authority (BaFin) pursuant to Section 32 clause 1 of the German Banking Act (Kreditwesengesetz; KWG) and, as a securities institution, is permitted by BaFin to provide investment brokerage and investment advisory services within the meaning of Section 2 clause 2 no. 3 and no. 4 WpIG without acquiring ownership or possession of funds or securities of clients or to acquire or sell financial instruments for its own account.

Collateral Good Ventures Invest GmbH is entered in the register of tied agents publicly maintained by BaFin at its liability institute, AHP Capital Management GmbH. The register can be viewed at [www.bafin.de](http://www.bafin.de).

### Further information on AHP Capital Management GmbH

Contact: Information at <https://www.ahp-cm.com/impressum>  
Complaints office: Information at <https://www.ahp-cm.com/beschwerdemanagement>  
Supervisory authority: Information on BaFin at <https://www.ahp-cm.com/impressum>  
Compensation scheme: Information on the compensation scheme for securities trading companies (Entschädigungseinrichtung der Wertpapierhandelsunternehmen, EdW) at <https://www.ahp-cm.com/impressum>

### <GERMAN>

### Erbringung von Anlagevermittlung und Anlageberatung unter dem Haftungsdach der AHP Capital Management GmbH

Die Collateral Good Ventures Invest GmbH erbringt ihre Dienstleistungen in der Anlagevermittlung von und der Anlageberatung in Finanzinstrumenten im Sinne des § 2 Abs. 2 Nr. 3 und Nr. 4 des Wertpapierinstitutsgesetzes (WpIG) ausschließlich für Rechnung und unter der Haftung der AHP Capital Management GmbH, mit Sitz in Weissfrauenstrasse 12 - 16, 60311 Frankfurt am Main, Deutschland. Insoweit ist die Collateral Good Ventures Invest GmbH als vertraglich gebundene Vermittlerin der AHP Capital Management GmbH gemäß § 3 Abs. 2 WpIG tätig. Die AHP Capital Management GmbH ist von der Bundesanstalt für Finanzdienstleistungsaufsicht (BaFin) nach § 32 Abs. 1 des Kreditwesengesetzes (KWG) zugelassen und darf als Wertpapierinstitut durch Erlaubnis der BaFin die Anlagevermittlung und Anlageberatung im Sinne der § 2 Abs. 2 Nr. 3 und Nr. 4 WpIG erbringen, ohne sich dabei Eigentum oder Besitz an Geldern oder Wertpapieren von Kunden verschaffen oder Finanzinstrumente auf eigene Rechnung anschaffen oder veräußern zu dürfen.

Die Collateral Good Ventures Invest GmbH ist in das von der BaFin öffentlich geführte Register der vertraglich gebundenen Vermittler bei ihrem Haftungsinstitut, der AHP Capital Management GmbH, eingetragen. Das Register kann unter [www.bafin.de](http://www.bafin.de) eingesehen werden.

### Weitere Informationen zur AHP Capital Management GmbH

Kontakt: Hinweise unter <https://www.ahp-cm.com/impressum>  
Beschwerdestelle: Hinweise unter <https://www.ahp-cm.com/beschwerdemanagement>  
Aufsichtsbehörde: Hinweise zur BaFin unter <https://www.ahp-cm.com/impressum>  
Entschädigungseinrichtung: Hinweise zur Entschädigungseinrichtung der Wertpapierhandelsunternehmen (EdW) unter <https://www.ahp-cm.com/impressum>